
ÅRSMELDING KOMMUNESTYREGRUPPA 2016

Kommunestyret har i 2016 behandlet 74 saker.

Av de viktigste / største sakene vil vi nevne følgende:

– Kommunestyret vedtar enstemmig å avholde folkeavstemning om 
kommunesammenslåing 13-14.3.16. Resultatet i folkeavstemningen 
ble at 57 % stemte mot ei sammenslåing mens 43 % stemte for ei 
sammenslåing med Nye Lindesnes. På bakgrunn av resultetet vedtok 
kommunestyret, 14-7, å fortsette som egen kommune. Venstre var i 
flertallet. Begrunnelsen var at når vi inviterer innbyggerne til ei 
folkeavstemning så aksepterer vi rådet som blir gitt. Saken ligger pr. 
nå i Stortinget for endelig avgjørelse. Reformen skal baseres på 
frivillighet og vi forventer at dette fremdeles gjelder. Dersom 
Stortinget i fremtiden ønsker en kommunereform må den 
gjennomføres med helt andre forutsetninger.

– Lindesnes har meldt seg inn i O-visjons prosjektet. Prosjekt som har 
fokus på trafikksikkerhet blant unge.

– Barne -og ungdomsråd ble etablert, en god V-sak

– Eirik Skogstad Nilsen ( V) ble valgt til ny leder i Kontrollutvalget.
 

– Renovering av ungdomskolen er gjennomført

– Vedtatt at kommuneplanen skal revideres i 2017, både arealdelen og 
samfunnsdelen. Planprogram vedtatt. For V blir kommunens 
levekårsutfordringer hovedfokus. Vi er begge valgt inn i 
kommuneplanutvalget.

– Kommunestyret har bevilget 5 mill til kjøp av aksjer i Strømsvika-
prosjektet, bl.a. tømmerkai, og eier dermed 25 % av aksjene. Det er 
inngått en leieavtale på 25 år med Mandal Havn som gir ca 4% årlig 
avkastning på innskutt kapital . I tillegg er kommunen nå medeier i 
store arealer til et fremtidig næringsområde. Et godt regionalt 
prosjekt.



– Kommunen har inngått en avtale med Nasjonalforeningen for 
folkehelse for å arbeide for et mer demensvennlig samfunn.

– Budsjett / økonomiplan  ble vedtatt i samarbeid mellom alle partier., 
bortsett fra Frp. På grunn av endringer i inntekter blir det innført 
eiendomsskatt på alle eiendommer fra 2017. Flere større prosjekter er 
lagt inn i kommende 4-årsperiode: Flerbrukshall Spangereid og 
Vigeland, nytt «helsehus» i tilknytning til Omsorgsenteret, utvidelse 
kirkegård + lagerbygg Valle, bygging ny gang-sykkelsti Hestehaven 
– Egeland, nytt kunstgress Nyplass.
Driften blir i stor grad videreført. Rådmannens forslag om å kutte 
kokkestillingen Spangereid Eldresenter ble fjernet. Det var V som 
hadde dette som et «ultimatum» og vi ble hørt. Ellers er det tvilsomt 
om dette hadde fått flertall. For å redusere kostnadene ved klipping 
av banene blir det nå kjøpt inn klipperoboter. Også det et V-forslag.

Kommunestyregruppa vil takke styret, medlemmer i utvalg og andre 
medlemmer for godt samarbeid gjennom året. Skal vi gjøre en best mulig 
jobb er vi avhengige av innspill og tilbakemeldinger fra dere.
Vi håper enda flere møter på gruppemøtene eller tar kontakt på andre 
måter.

Spangereid / Vigeland 5.2.17

Bente Skoie
Per Olav Skutle


